
iD

<D
(D Gemeente

oosen
(D

De fractie heeft de volgende vragen:

Zoals u weet heeft de fractie van D66 op 26 september 2O22 raadsvragen gesteld over de

mogelijkheden om de Roosendaalse studenten met een zelfstandige woonruimte aanspraak te laten

maken op de energietoeslag van 1300 euro. Daaropvolgend heeft onze fractie samen met PvdA en

BurgerBelangen Roosendaal op 10 november 2022 een motie ingediend -weliswaar niet

aangenomen- om het dit jaar nog mogelijk te maken, dat Roosendaalse uitwonende studenten

gebruik kunnen maken van de energietoeslag. De portefeuillehouder heeft in de vergadering van 10

november 2022 aangegeven dat een motie niet nodig was en zelf eind november meer informatie te

zullen geven. Tot op heden hebben wij niets vernomen.

De fractie van D66 Roosendaal heeft hierover de volgende vragen;

1. Wat is de reden dat de gemeenteraad tot op heden - 14 december 2022 - niet is geÏnformeerd

over de ontwikkelingen omtrent de mogelijkheden voor Roosendaalse studenten voor het aanspraak

kunnen maken op de energietoeslag van 1300 euro?

2. Welke ontwikkelingen zijn er sinds 10 november 2022 tot en met 14 december 2022

hieromtrent?

3. Wanneer verwacht u dat Roosendaalse studenten aanspraak kunnen maken op de

energietoeslag van 1300 euro?

4. Om hoeveel Roosendaalse studenten gaat het die als gerechtigden aanspraak kunnen maken

op de energietoeslag van 1300 euro?

5. Wanneer verwacht u dat de energietoeslag van 1300 euro wordt uitgekeerd aan de gerechtigde

Roosendaalse uitwonenden studenten met een zelfstandige woonruimte?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

l. Wat is de reden dat de gemeenteraad tot op heden - 14 december 2022 - niet is
geihformeerd over de ontwikkelingen omtrent de mogelijkheden voor Roosendaalse studenten
voor het aanspraak kunnen maken op de energietoeslag van 1300 euro?

De reden dat de raad d.d. 14 december 2022 nog niet was geïnformeerd over de stand van zaken

rondom de energietoeslag voor studenten is, dat er nog gewerkt werd aan de uitwerking van de

beleidsregel energietoeslag 2022 en 2023.

2. Welke ontwikkelingen zijn er sinds l0 november 2022 tot en met 14 december 2022

hieromtrent?

ln de periode tussen 10 november en'14 december 2O22is gewerkt aan de uitwerking van de

beleidsregel energietoeslag 2022 en 2023. Hierin is samengewerkt met de De6 gemeenten, zijn de
politieke ontwikkelingen gevolgd n.a.v. de uitspraak van de RechtbankArnhem en is ambtelijk gewerkt

aan de financiële dekking van de regeling voor 2O23. Dit heeft geresulteerd in een herziening van de

beleidsregel energietoeslag 2O22 naar de beleidsregel2022 en 2023, welke inmiddels door het

College is vastgesteld (zie raadsmededeling 88-2022, d.d.22-12-2022). Studenten die zelfstandige

woonruimte huren en zodoende ook verantwoordelijk zijn voor de energienota kunnen als voldaan

wordt aan de voonivaarden gebruik maken van deze beleidsregel. Hiermee wordt afgeweken van het

advies van de overheid om studenten een beroep te laten doen op individuele bijzondere bijstand.

3. Wanneer verwacht u dat Roosendaalse studenten aanspraak kunnen maken op de
energietoeslag van 1300 euro?

Roosendaalse studenten die voldoen aan de voorwaarden kunnen met terugwerkende kracht naar 15

maart2O22 een beroep doen op de energietoeslag voor 2O22.Yoor 2023 kunnen studenten vanaf 31

maart2O23 een aanvraag indienen bij het Werkplein.

4. Om hoeveel Roosendaalse studenten gaat het die als gerechtigden aanspraak kunnen
maken op de energietoeslag van 1300 euro?

Gegevens over hoeveel studenten aanspraak zouden kunnen maken op de energietoeslag zijn

helaas niet bekend.

5. Wanneer venlracht u dat de energietoeslag van 1300 euro wordt uitgekeerd aan de
gerechtigde Roosendaalse uitwonenden studenten met een zelfstandige woonruimte?

Roosendaalse uitwonende studenten kunnen een aanvraag doen via het Werkplein. Het gaat hier om

een verkorte aanvraag, hiermee wijken we af van het advies van de overheid, zodat het

drempelverlagend werkt voor studenten om een aanvraag te doen. Via de geijkte

communicatiekanalen van de gemeente wordt aandacht besteed aan de mogelijkheid voor studenten

om aanspraak te maken op de energietoeslag.
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